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Главния архитект на гр. София 

Кмета на район „Овча купел"

С Т А Н О  В И Щ Е

От Красимир Христов

Адрес:

Относно: ИПРЗза кв.114 м."Овча купел-1", предложен за обществено обсъждане със заповед 
РОИ18-РД09-38/31.01.18г.

Уважаеми госпожи и господа,

След като аз и моите съграждани се запознахме с проекта смятаме, че застрояването точно на 

уличната регулация в новия УПИ Х\/за ОЖС ограничава свободното пространство по пътя към 
метрото по тротоара на ул."Монтевидео" и затова предлагаме сградите да се отдръпнат на 1м 
навътре в парцела.

С проекта се предвижда отново жилищно строителство в новообразуваните УПИ. И към момента в 
района има недостиг на места в детските заведения. Всеизвестно е , че заради частни интереси в 
тази част на района са безвъзвратно компрометирани поне 2 парцела, отредени за детски 
заведения (ОДЗ).

Затова настояваме разработката да се допълни, като в У П И  V I  О Ж С вместо предвидените няколко 
високоетажни сгради в пространството между бл.501, бл.502 и 88-мо училище се предвиди петно 
за ОДЗ. Смятаме, че е по-добре то да е в  самостоятелен урегулиран поземлен имот. В противен 
случай, ние възразяваме срещу предложената разработка.

В момента тече подписка в подкрепа на това искане, резултатите от което ще представим в 
следващите дни.

Председател РК ВМРО Овча купел.....

Инж. Красимир Христов


